



太平洋基業證券有限公司
Pacific Foundation Securities Limited

Participant of The Stock Exchange of Hong Kong Ltd. (Broker No. 2160)

香港聯合交易所有限公司參與者(編號 2160)

證監會檔案編號(CE No.): AAE696

1 March 2022

Dear Client,

Re: Paper Statement Fee

We have been actively promoting green and paperless campaign, in order to help driving the reduction of paper consumption by using E-Statement service, a Paper Statement Service Annual Fee of HK\$360 will be charged with effect from **1 JUNE 2022**.

Starting from **1 JUNE 2022**, if you would like to receive any type of paper statements, the Paper Statement Fee will be directly debited from your relevant account in **JUNE 2022**. Such transaction will be reflected on the statement, and no separate notice will be sent.

You can avoid the Paper Statement Fee by simply enrolling in the E-Statement service by completing the enclosed form and select statement by email, and return the completed form by mail, fax, WeChat (PFS8221) or Whatsapp (+852-9211 0650) to us before 31 May 2022. You will be able to view, download and print out the statement via registered email box or our company's online client portal (<https://portal.pfs.com.hk:8444/>) at any time.

Should you have any enquiries, please kindly contact your Account Executive or our Customer Services Department at (852)2877-3188.

Pacific Foundation Securities Limited



太平基業證券有限公司
Pacific Foundation Securities Limited

Participant of The Stock Exchange of Hong Kong Ltd. (Broker No. 2160)

香港聯合交易所有限公司參與者(編號 2160)

證監會檔案編號(CE No.): AAE696

尊貴的客户:

有關郵寄結單費用事宜

太平基業一直積極響應無紙化環保運動，為進一步推動快捷有效的電子結單服務以減少耗用紙張，郵寄結單費用(港幣 360 元年費)將由 **2022 年 6 月 1 日**起開始徵收。

由 **2022 年 6 月 1 日**起，客戶如以郵寄方式收取結單，有關費用將 **2022 年 6 月**後從相關戶口直接扣除。交易記錄將於月結單上顯示，而不會寄出額外的通知書。

避免被收取郵寄月結單的費用，您只需於 2022 年 5 月 31 日之前，請填妥隨函附上之表格並選擇以電郵方式戶口結單，以郵寄、傳真、微信(PFS8221) 或 Whatsapp(+852-9211 0650)交回以便辦理。其後，您可於有需要時在客戶登記的電郵郵箱或透過本公司網上 (<https://portal.pfs.com.hk:8444/>)查閱、下載及列印結單。

如有任何查詢，歡迎致電與您的客戶經紀或本公司客戶服務部聯絡(電話：(852)2877-3188)。

太平基業證券有限公司

2022 年 3 月 1 日